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 Protokół nr 126/2022 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 28 kwietnia 2022 r. 
 
Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 
załącznik nr 1/. Posiedzenie odbyło się w gabinecie Starosty Nowomiejskiego.  
 

Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem porządku 
obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. Stanowi on 
załącznik nr 2.  
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie unieważnienia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie 
podstawowym bez negocjacji na wykonanie robót budowlanych na zadaniu „Przebudowa 
ciągu komunikacyjnego obejmującego drogę powiatową Nr 1248N na odcinku Tereszewo – 
Nielbark oraz drogę powiatową Nr 1319N na odcinku Kurzętnik - Kaługa”.  
/na posiedzenie weszła pani J. Robaczewska – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych/ 

Pan Starosta poinformował, że kwestia dotycząca unieważnienia przetargów była już 
omawiana na poprzednim posiedzeniu Zarządu. Zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do 
projektu uchwały. 
Pani Robaczewska poinformowała, że kwoty zaproponowane przez firmy w przetargach są 
znacznie wyższe niż zaplanowane w budżecie powiatu. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                      
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
unieważnienia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie podstawowym 
bez negocjacji na wykonanie robót budowlanych na zadaniu „Przebudowa drogi powiatowej 
Nr 1299N na odcinku Wonna – Radomno”.  

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                      
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
powołania komisji do przeprowadzenia drugiego zamówienia publicznego w trypie 
podstawowym bez negocjacji dla zadania „Przebudowa ciągu komunikacyjnego 
obejmującego drogę powiatową Nr 1248N na odcinku Tereszewo – Nielbark oraz drogę 
powiatową Nr 1319N na odcinku Kurzętnik - Kaługa”. 
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Zarząd powołał komisję przetargową, w skład której weszli: 

1. Przewodniczący – Jerzy Czapliński 
2. Sekretarz – Wioleta Puwalska 
3. Członek komisji – Beata Widźgowska 
4. Członek komisji – Marcin Kraszkiewicz 
5. Członek komisji – Krzysztof Andrzejczak 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                      
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zatwierdzenia wniosku w sprawie wszczęcia procedury drugiego postępowania o 
udzielenie zamówienia publicznego w trypie podstawowym bez negocjacji dla zadania 
„Przebudowa ciągu komunikacyjnego obejmującego drogę powiatową Nr 1248N na odcinku 
Tereszewo – Nielbark oraz drogę powiatową Nr 1319N na odcinku Kurzętnik - Kaługa”.  
 
Pani Robaczewska poinformowała, że przeanalizowano projekt pod względem technicznym 
wraz z projektantem oraz inspektorem nadzoru i próbowano obniżyć koszty realizacji 
inwestycji. Dodała, że jedyną formą ograniczenia kosztów przy tej inwestycji może być zmiana 
warstwy ścieralnej na powierzchniowe utrwalenie na odcinku od skrzyżowania na Tereszewo 
do Kaługi i od końca obszaru zabudowanego drogą Kąciki do skrzyżowania na Kaługę. 
Poinformowała, że dzięki tej zmianie można by obniżyć koszty inwestycji o około 1 000 000 zł, 
przy czym są to koszty, które są znane dzisiaj i żadna z firm na dzień dzisiejszy nie jest w stanie 
powiedzieć jak będą się kształtowały ceny w najbliższym czasie. Zaproponowała, żeby przetarg 
ogłosić teraz z terminem składania ofert na 14.07.2022r. Stwierdziła, że w tym czasie powinna 
rozstrzygnąć się sprawa postępowań oraz kosztów inwestycji. Dodała, że bardzo dużo 
przetargów jest unieważnianych ze względu na przekroczenie kosztów realizacji inwestycji. 
Nadmieniła, że powyższa inwestycja będzie realizowana w ramach Rządowego Funduszu 
Rozwoju Dróg. Poinformowała, że w ramach powyższego programu raczej nie będzie można 
dokonać większego ograniczenia robót budowlanych, ponieważ są to inwestycje punktowane.  
Pan Buliński zapytał czy przy tej inwestycji można dokonać zmian, o których mówiła pani 
Robaczewska. 
Pani Robaczewska odpowiedziała, że tak można dokonać takich zmian technologicznych, 
ponieważ nie są one punktowane, ale jest duży zakres robót, których nie można ograniczyć. 
Dodała, że do warunków przetargu dodano, iż płatność będzie dokonana w trzech transzach, 
poziom dofinansowania inwestycji wynosi 60%. 
Pan Bulińskie stwierdził, że takie ruchy związane z przetargami należy poczynić. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Wniosek w sprawie wszczęcia procedury drugiego postępowania o udzielenie zamówienia 
publicznego stanowi załącznik nr 3. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                      
T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Piątym punktem porządku posiedzenia podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
powołania komisji do przeprowadzenia drugiego zamówienia publicznego w trypie 
podstawowym bez negocjacji dla zadania „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1299N na 
odcinku Wonna – Radomno”.  
 
Zarząd powołał komisję przetargową, w skład której weszli: 

       1. Przewodniczący – Jerzy Czapliński 
2. Sekretarz – Wioleta Puwalska 
3. Członek komisji – Beata Widźgowska 
4. Członek komisji – Marcin Kraszkiewicz 
5. Członek komisji – Krzysztof Andrzejczak 

 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                      
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
zatwierdzenia wniosku w sprawie wszczęcia procedury drugiego postępowania o udzielenie 
zamówienia publicznego w trypie podstawowym bez negocjacji dla zadania „Przebudowa 
drogi powiatowej Nr 1299N na odcinku Wonna – Radomno”.  

Pani Robaczewska poinformowała, że jest tutaj analogiczna sytuacja, również jest propozycja 
zmiany warstwy ścieralnej na powierzchniowe utrwalenie na odcinku od skrzyżowania na 
Gryźliny do skrzyżowania na Iławę, poza obszarem zabudowanym przez las. Dodała, że w tym 
przypadku można zaoszczędzić kwotę w wysokości około 300 000 zł. Nadmieniła, że powyższa 
inwestycja będzie realizowana w ramach programu „Polski Ład”. Zaproponowała otwarcie 
ofert również na 14.07.2022r. Wyjaśniła, że pierwsza płatność będzie traktowana jako zaliczka 
i będzie wypłacona po wykonaniu 5 % realizacji inwestycji, natomiast druga transza zostanie 
wypłacona na koniec realizacji umowy. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Pan Buliński zapytał, czy oświetlenie zostało tutaj uwzględnione, czy było ono umieszczone we 
wniosku. 
Pani Robaczewska odpowiedziała, że tak zostało uwzględnione i było wpisane we wniosek. 
Dodała, że należy poczekać do lipca i zobaczymy jak wtedy będzie wyglądał rynek zamówień. 
Nadmieniła, że przy tym zadaniu wykonanie oświetlenia było oszacowane na kwotę około 
465 000 zł. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają jeszcze pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Wniosek w sprawie wszczęcia procedury drugiego postępowania o udzielenie zamówienia 
publicznego stanowi załącznik nr 4. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                      
T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością na cele budowlane. /Osetno/  
 
Pani Robaczewska poinformowała, że chodzi tutaj o realizację inwestycji: „Przebudowa drogi 
gminnej nr 180058N Wardęgowo-Osetno, nr 180057N Ostrowite-Osetno i nr 180059N”. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Wniosek Wójta Gminy Biskupiec stanowi załącznik nr 4. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                      
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością na cele budowlane /Rywałdzik/ 

 
Pani Robaczewska poinformowała, że chodzi tutaj o realizację inwestycji: „Przebudowa drogi 
gminnej nr 180052N Rywałdzik”. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Wniosek Wójta Gminy Biskupiec stanowi załącznik nr 5. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                      
T. Łątkowska, M. Buliński. 
/pani Robaczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy chcą zabrać głos w punkcie sprawy różne. 
Członkowie Zarządu nie zabrali głosu. 

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady. 
 
 
 
 
                                                                                                                    Przewodniczący Zarządu 
                                                                                                                             Andrzej Ochlak 
 
Protokół sporządziła                                                                         
Ewelina Kubacka 


